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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kíván tenni a kormány a hatékonyabb parlagfű-
felderítés érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2020. augusztus 28-án, egy előző kérdésemre adott, K/12079/1. számú válaszában arról 
tájékoztatott, hogy a „kormányhivatalok közel [vagyis kevesebb, mint] 5000 hektár nagyságú, 
parlagfűvel fertőzött területet derítettek fel”. Ez a szám nem áll összhangban az ÁNTSZ által 
közreadott parlagfű-pollenkoncentráció országos átlagával, illetve Dr. Rétvári Bence, az EMMI 
államtitkárának közlésétől (K/12047/1.) amiben egészségügyi vizsgálatokra hivatkozva 800 ezer – 
1,4 millió parlagfű-allergiás beteg létezését adta tudtomra. Ezen számok mellett az Ön által említett 
5000 felderített hektár igencsak alacsonynak tűnik.

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek alapján a következő kérdésekben kérem tájékoztatását:

Mit kíván tenni a kormány a hatékonyabb parlagfű-felderítés és magasabb felderítési arány 
érdekében? 

Mit kíván a kormány tenni, hogy Magyarországon csökkenjen a parlagfű-allergiában szenvedők 
száma? 

Megtisztelő válaszát köszönöm!
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Dr. Oláh Lajos 
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